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Protokół Nr 29/2020

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

w dniu 10 grudnia 2020r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. LucynaPająk-Przewodnicząca;
2. Zdzisław Szwarc - Z-ca Przewodnicz4cej;
3. Mateusz Oelberg - Członek;
4. Tobiasz Swiniarski - Członek.

Nieobecny :

1. Antoni Dolny - Członek;

oraz zaproszeni goŚcie:

1. Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej - Dariusz K?rakowiak;
3. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Anna Sotkiewicz -

Tumanik;
4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;

Posiedzenie otworzyła Przewodnicz4ca Komisji Pani Lucyna Pająk, która po
powitaniu zebranych zaproponowała następujący jego porz4dek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Opinia w sprawie projektu, uchwały dot. uchwalenia ,,Wieloletniego planu rozwoju

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urz4dzeń kanalizacyjnych na lata 2021
- 2024";

3. Opinia w sprawie projektu uchwaly dot. projektu założeń do planu zaopatrzenia w
ciepło, energie elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata
2020 - 2035;

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021r.;
5. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
6. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3e,to jednogłośnie.
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Ad.2. Prezes ZGK przedstawił Komisji pro.iekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie
uchwalenia ,Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i
urz4dzeń kanalizacyjnych na lata 2021 - 2024?. Poinformował, że wieloletni plan jest
aktualizowany z powodu przedstawiania go w Polskich Wodach. Nadmienił, że
poczynione są działania w celu złożenia nowej taryfy pod koniec stycznia 2021r. Plan
zawiera zadania, które zostaną zrealizowane z własnych środków, a więc na pewno nie
zostanie uszczuplony. Powiedział, że zawsze mogą się pojawić minimalne korekty do
plaim, przykładem była ul. Bergera w Sępólnie Krajeńskim, która pierwotnie nie była
zaplanowana. Dodał, że plan może zostać rozszerzony, gdyby udało się znaleźć jakieś
dofiiiansowania. Nadmienil że zawarte koszty w planach są ustalone szacunkowo.
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Pani Pająk zapytała o wysokość przygotowywanej nowej taryfy.
Prezes ZGK odpowiedział, że nie będzie to duża podwyżka, ale dochodzi nowy koszt
tzw. opłata mocowa, przez którą drożeje energia elektryczna.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały (4
głosy ,,za")

Ad.3. Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawiła Komisji
projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie projektu założeń do planu zaopatrzenia w
ciepło, energie elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2020
- 2035. Powiedziała, że Gmina realizuje zadania zgodnie z miejscowym
zagospodarowaniem przestrzennym %dź z kierunkami rozwoju Gminy. Na podstawie
ustawy Burmistrz opracowuje projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię
elektryczną i paliwa gazowe. Projekt sporządza się co najmniej na 15 lat i aktualizuje
się co 3 lata. Projekt jest opiniowany przez zarz4d Województwa pod kątem współpracy
z innymi gi'ninami oraz w zak?resie zgodności z polityka energetyczną państwa. Projekt
na podstawie zlecenia został przygotowany przez Pomorską Grupę Consultingową z
Bydgoszczy. Jest on wyłożony do publicznego wglądu na okres 21 dni poprzez
zamieszczenie na stronie internetowej Gminy.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały (4
głosy ,,za?).

Ad.4. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie swój plan pracy na 2021r. (4
głosy ,,za?).

Ad. 5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swoj ego poprzedniego posiedzenia
w miesiącu listopadzie br. (4 głosy ,,za").

Ad.6 W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Szwarc złożył wniosek o opracowanie dokumentacji na pozostałą częś;5 drogi w
Dziechowie o %cznej długości 600m. Przewidywany koszt dokumentacji to około
25tys.zł. Istnieje możliwość pozyskania dodatkowych środków na tą inwestycję w
2021r. z funduszy rz4dowych, warunkiem jest posiadanie opracowanej dokumentacji;
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- Pani Pająk przedstawiła dwa wnioski, które vvp%ne,% pisemnie do Komisji tj.:
a) wniosek mieszkańców Trzcian o przyjęcie do projektu budżetu Gminy na 2021r.
budowy drogi na odcinku 900m w Trzcianach od drogi wojewódzkiej Sępólno-Tuchola
w kierunku Małej Cerkwicy przy posesjach od nr 44 do 48 (wniosek stanowi załącznik
do niniejszego protokołu);

b) wniosek radnego Antoniego Dolnego przekazany przez Komisję Budżetu i Handlu
dotycz4cy opracowania dokumentacji na drogę we Włościbórku o %cznej długości
3,9km (wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji
propozycje dróg do opracowania dokumentacji na rok 2021.

Drogi Gminne :
a) Sikorz - 550 m - w grudniu będzie podjęta uchwała o przyjęciu na publiczną;
b) Komierowo od sklepu do bloków - w grudniu będzie podjęta uchwała o przyjęciu na
publiczną 600m;
c) Włościbórz-Włościbórek-Trzciany - ok 4000m- w grudniu będzie podjęta uchwała o
przyjęciu na publiczną;
d)Dziechowo - ok.770 m - publiczna;
e)Sępólno Kraj. - Komierówko - do lasu 2000m (planowana do budowy obwodnica) -
Sikorz - Komierowo;
f)Piaseczno Wybudowanie - Trzciany -droga publiczna 3200 m (planowana do budowy
obwodnica);
g) Remont drogi gminnej dz. nr 583 w Wałdowie (przy remizie - 200 m) - w grudniu
będzie podjęta uchwała o przy3ęciu drogi na publiczną 3,7km Komierowo - Wałdowo;
h) Dofinansowanie budowy drogi Wilkowo Wybudowanie o długości 400 metrów
(droga wewnętrzna);
i) Droga między blokami w Kawlach .Cała droga okalająca bloki to 450 m. (droga
wewnętrzna) ;
j) Droga w Trzcianach wybudowanie - ok. l km (droga wewnętrzna);

Pani Pająk zapytała czy na drogę w Sikorzu i Komierowie, gdzie ma być nakładka jest
konieczne opracowanie dokumentacji. Pan Szwarc zapytał także o drogę między
blokami. Kierownik Referatu Irg odpowiedziała, że tak, dokumentacja jest potrzebna
nawet jeśli chce się coś robić na zgłoszenie. Dokumentacja musi być pełna, albo może
być okrojona, zależy to od wymiaru planowanych robót. Pani Pająk zapytała kiedy
kończy się rekultywacja składowiska odpadów we Włościbórku, bo ma to związek z
drogą Włościbórz - Włościbórek - Trzciany. Kierownik Referatu Irg odpowiedziała, że
Prezes ZGK wspominał, iż rekultywacja jest na ukończeniu. Kierownik Irg
zaproponowała, tak jak w przypadku dróg miejskich, że rozezna rynek celem
oszacowania przypuszczalnych kosztów opracowania dokumentacji na zaproponowane
drogi. Zaproponowała, aby do rozeznania ująć cztery pierwsze drogi w zestawieniu.
Pani Pająk zaproponowała, aby ująć jeszcze drogę w Trzcianach - Wybudowaniu.

3



a

l

Kierownik Referatu Irg podkreśliła, że ta droga nie jest na razie drogą publiczną, więc
nie mogłaby uzyskać dofinansowania, ale wykona szacunek na ta drogę;

Komis.ia jednogłośnie postanowiła, że powróci do tematu opracowania dokumentacji na
swoim kolejnym posiedzeniu w miesiącu styczniu br.; r

- Pani Pająk zapytała o dokumentację na drogę w Świdwiu. Kierownik Irg
odpowiedziała, że nie ma jeszcze odpowiedzi z ministerstwa, czy istnieje możliwość
opracowania dokumentacji bez konieczności uwzględniania kanału technologicznego;

- Pan Szwarc powrócił do tematu możliwości odbioru folii od rolników, czy Gmina w
następnym roku będzie coś robiła w tym zakresie. Zwrócił się również o ogłaszanie
informacji w sprawie ptasiej grypy, która powróciła na teren naszego województwa
oraz podjęcie działań w sprawie zmniejszenia populacji dzików. Kierownik Referatu
Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa odpowiedział, że informacje w sprawie ptasiej
grypy zostaną odnowione na internetowej stronie gminnej. Odnośnie kwestii dzików
powiedział, że działania są wstrzymane z powodu pandemii. Jeśli pojawi się jakiś
program odnośnie odbioru folii od rolników to Gmina do niego przystąpi.

Po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodnicz4ca zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Lucyna Pająk

proto4ołował:

Ol'n. zDix
'%

( r - )

4


